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内容概要

煤矿。
记忆
煤矿是一个沉重的主题。
中国作为新兴的工业制造和经济大国，对能源的需求在不断增大，煤炭，作为能源支持了现代工业和
人民生活的基础。
当我们享受着现代文明带给我们的快意和生存质量时，谁能想到那些为此而工作和生活在一线的煤矿
工人？
他们是现代文明的支柱！

A coal mine is a leaden theme to talk about. China, as a rising giant country in industrial manufacture and
economy, has an increasing demand of energy. Coal is the foundation of modern industry and people’s daily life.
When we are enjoying the happiness, pleasure and high living condition brought by modern civilization, have you
ever paid any attentions to the miners living and working on spots? They are the backbone of the modern
civilization!
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作者简介

王同绪，1967年出生于河南省邓州市，文学硕士，中国摄影家协会会员，中国艺术摄影学会会员，国
家一级摄影师。
中国摄影出版社出版《逝去的记忆》一书。
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